
Referat Bestyrelsesmøde 23.09.2024 
 
 
 

Tid: kl. 17.00-19.00  
 

Deltagere: Søren Tørnkvist, Maja Staal, Emil Mohr, Dilan Dag, Pernille Elfving 
Poulsen, Rikke Lund Foldager og Katja Rosenkvist Jensen 

Tina Nørmark og Pia Møller Lorenzen. 

 
Afbud: Nizho Mustafa, Amal Uyar, Senay Sener 
 

  

Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat. Referat godkendt og underskrevet. 

 

2. Budget 2025 - Høringsfrist d. 25/9 kl. 12.00. Søren og Pia giver referat fra 2. budgetmødet 

d. 18/9, der blev bl.a. talt om madordning og svømmehal. Emil skriver et kort høringssvar 

til budget 2025, som godkendes af resten af bestyrelsen, inden det sendes til kommunen. 

 

3. Madordning Svar sendes til Pia ML senest d. 4/10 (Pia skal sende svar til kommunen senest 

d. 8/10) Bestyrelsen vil ikke sende madordningen til afstemning, men skrive et opslag på 

Aula, med bestyrelsens argumenter for at fortsætte madordningen i Stien og med mulighed 

for at de andre forældre kan komme med indsigelser.  

 

4. Foto – evaluering Pkt. tages op under evt. ved næste møde. Foto lørdag d. 7/9 gik fint. 

 

5. Fødselsdagspolitik Vi ønsker at revidere Stiens fødselsdagspolitik, da vi har oplevet en 

eskalering af søde sager ved børnenes fødselsdage afholdt både i Stien og i barnets hjem. 

Stien kommer med et udkast, som sendes til bestyrelsen. 

 

6. Principperne for fordeling af personaleressourcer/Emil. Gennemgang v/ Pia ML af Stiens 

fordeling af ressourcer. 

 

7. Personalesituationen. Info vedr. personalesituation. Vi søger to pædagoger, stillingsopslag 

bliver slået op i denne uge 

 

8. Høringssvar 

- Tilsyn høringssvar senest d. 1/11 Forslag om ny tilsynsmodel gennemgået og bestyrelsen 

skriver et høringssvar. 

- Lukning af legepladsen Bestyrelsen (Emil) laver et høringssvar, som sendes til kommunen. 

 



9. Evt.  

Forældrekaffe Pauses til foråret, hvor vi vil skrive på Aula at bestyrelsen holder 

forældrekaffe, så alle ved det i god tid. 

Julefest d. 2/12 Pkt. tages op til næste møde. Bestyrelsen er tilfreds med at vi holder det 

ude på legepladsen, om et julemarked med boder og Lucia optog. 

Borgmester besøg d. 10/3-2025 Emil deltager. 

Næste møde d. 18/11 kl. 17-19 


